
 

 

 
 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 12. maj kl. 1600 
mødet afholdtes i Havnemuseet 

Afbud: Peter og Preben 
 

1. Godkendelse af referat fra møde den 9. april 2025 
Godkendt 
 

2. Orientering om økonomi og medlemstal 
Kassereren gennemgik resultatopgørelsen for perioden 01.01. 25-
09.05.25. Resultat før ekstraordinære poster 9.996,99 kr. 
Der er registreret 189 medlemmer og 10 stk. erhvervsmedlemmer. 
Det er et stykke fra de 300 medlemmer vi 
sluttede med i 2024. Vi venter med at udsende en påmindelse til 
efter første røgefest. 
 

3. Hvornår skal den formelle overdragelse af donationen fra 
         ”Peter Vindmølle” finde sted 
         Det bliver torsdag den 5. juni kl. 13.00. Vi markerer overdragelsen på 
         Havnemuseet med snitter og diverse drikkevarer. Formanden sørger for 
         Invitation til Juelsminde Havns bestyrelse, Sejlklubbens bestyrelse og 
         Røgelauget, Havnemuseets bestyrelse samt de fire ”letmatroser.” 
         Formanden tager kontakt til pressen og sørger for en kort historisk 
         Beskrivelse af bådens ”tilblivelse”.  
 

4. Har vi alle praktiske og formelle forhold til røgefest 17. maj på plads. 
Alle praktiske forhold skulle være på plads. Formanden udsender  
Arbejdsplan og vores ”logistikchef” Ole har styr på alle indkøb mv. 

      
5. Orientering fra møde i Visionsrådet 1. maj 2025. 

Tom orienterede om mødet i Visionsrådet ud fra referatet, da han ikke 
selv deltog i mødet. Havneplanen har naturligvis fyldt meget på 
møderne, og senest ligger der nu et revideret forslag til bygningshøjder. 
Der er foretaget en reduktion i antal etager i en række byggefelter. 
Sagen ligger nu til politisk behandling og endelig beslutning forventes 
på Kommunalbestyrelsens møde onsdag den 28. maj. 
Den gamle telefoncentral er fortsat i spil. Lokalplanen er ikke til hinder 
for at bevare og renovere bygningen, så den bliver ført tilbage til sit 
oprindelige arkitektoniske udtryk. Den private donator er fortsat villig 



 

 

til at finansiere renoveringen. Vi skal have udstillet modellen, som 
formanden har lavet. Tom udarbejder en kort beskrivelse af de forhold, 
der taler for en bevarelse af bygningen. Der tages udgangspunkt i 
bemærkningerne fra Glud Museums høringssvar. 
  

6. Evt.  
Hedensted Kommune har inviteret til ”Kulturmøde” den 21. juni. 
Inger deltager. 
Berit Schmidt Hansen har på vegne Hedensted Kommune opfordret 
Havnemuseet til at deltage i sommerferie aktiviterne. Vi deltager. 
I lighed med de sidste års Skt. Hans fejringer på havnen, har vi lovet 
Igen at tage os af alt de praktiske. Tom sørger for at engagere 
musikken.  
 

7. Næste møde 
Tirsdag den 27. maj kl. 16.00 
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